



愛心獎
COMPASSION AWARD

【捐款指引】

1、劃線支票

抬頭請寫：港澳台灣慈善基金會有限公司

註明捐贈：愛心獎，並郵寄支票及下方捐款回執至香港九龍彌敦道 364 號善美大廈 8 樓 C 座。

2、轉賬/電匯

本會銀行帳戶名稱：港澳台灣慈善基金會有限公司 或 HK AND MACAU TAIWANESE CHARITY FUND LIMITED

銀行：大新銀行有限公司

銀行代碼：040

賬戶號碼：645-701-7105-7

SWIFT：DSBAHKHH

地址：香港灣仔皇后大道 248 號大新金融中心

註明捐贈：愛心獎，並電郵轉賬截圖及下方捐款回執至 c.award@hmtcf.org。

3、轉數快 FPS

開啟銀行 APP，選擇轉數快 FPS 二維碼轉賬後，掃描右側二維碼。

商戶名稱：HK & MACAU TAIWANESE CHARITY FUND LIMITED

識別碼 ID：169584471

賬單編號：Hmtcf1

註明捐贈：愛心獎，並將入數截圖及下方捐款回執電郵至 c.award@hmtcf.org。



【捐款回執】

☐ 毋須收據。

☐ 請發收據，抬頭：_____

姓名/機構：_____ 聯繫人：_____

電話：_____ 電郵：_____

地址：_____

※如有查詢，敬請電郵或致電愛心獎秘書處 TEL: 2388-8253 轉 35。

※香港稅務條例第 88 條豁免繳稅慈善機構，捐款港幣 100 元或以上獲發免稅收據。

港澳台灣慈善基金會 愛心獎聯絡處：

香港九龍彌敦道364號善美大廈8字樓C座

Tel : (852) 2388 8253 ext 30-35

Fax : (852) 2388 5962

Email : c.award@hmtcf.org

www.compassionaward.org

愛心獎 Compassion Award

愛心獎CompassionAward



【Donation Guidelines】

1. Crossed Cheque

Payable to: HK & MACAU TAIWANESE CHARITY FUND LIMITED

Specify the donation as: C. Award, and mail the cheque and Donation Receipt below to Flat C, 8/F, Excelsior Building, 364 Nathan Road, Kowloon, Hong Kong.

2. Bank Transfer

Bank account: HK AND MACAU TAIWANESE CHARITY FUND LIMITED

Bank: DAH SING BANK, LTD.

Bank code: 040

Account number: 645-701-7105-7

SWIFT: DSBCHKHH

Address: Dah Sing Financial Centre, 248 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong

Specify the donation as: C. Award, and email the transfer screenshot and Donation Receipt below to c.award@hmtcf.org.

3. FPS (Fast Payment System)

Open the bank APP, select FPS QR code transfer, and scan the code.

Merchant name: HK & MACAU TAIWANESE CHARITY FUND LIMITED

FPS ID: 169584471

Bill number: Hmtcf1

Specify the donation as: C. Award, and email the payment screenshot and Donation Receipt below to c.award@hmtcf.org.



【Donation Receipt】

☐ No receipt required.

☐ Please issue a receipt, payable to: _____

Name/Organization: _____ Contact person: _____

Telephone: _____ Email: _____

Address: _____

※ For inquiries, please email or call the Compassion Award Secretariat at TEL: 2388-8253 ext 35.

※ A charitable organization exempt from tax under Section 88 of the Inland Revenue Ordinance of Hong Kong.

※ Donations of HK\$100 or more will be issued a tax-exempt receipt.

港澳台灣慈善基金會 愛心獎聯絡處：

香港九龍彌敦道364號善美大廈8字樓C座

Tel : (852) 2388 8253 ext 30・35

Fax : (852) 2388 5962

Email : c.award@hmtcf.org

www.compassionaward.org

 愛心獎 Compassion Award

 愛心獎CompassionAward